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Dz-02.0021.9.2016 

 

 

PROTOKÓŁ 

z XXIV sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

z dnia 22 września 2016 r.  

w siedzibie Rady Dzielnicy II przy al. Daszyńskiego 22 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Ciemięga otworzyła obrady XXIV sesji Rady Dzielnicy II 

Grzegórzki o godz. 18:40. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt porządku obrad, a także poddała pod 

głosowanie wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

– jako pkt 4 projekt Zarządu w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę 

Dzielnic” w 2017 roku. Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad  

w głosowaniu: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

– jako pkt 5 projekt Zarządu w sprawie objęcia patronatem konkursu na projekt obiektu 

rzeźbiarskiego oraz element słowa. Projekt uchwały został wprowadzony do porządku 

obrad w głosowaniu: za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, iż Zarząd wycofał wniosek  

o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy II Grzegórzki na rok 2016 do porządku obrad 

niniejszej sesji.   

 

Po wprowadzonych zmianach porządek obrad XXIV sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

przedstawia się następująco:   

 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

3. Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa w sprawie przywrócenia 

przystanku linii autobusowej nr 502 przy ul. Narzymskiego. 

4. Projekt uchwały Zarządu w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę 

Dzielnic” w 2017 roku. 

5. Projekt uchwały Zarządu w sprawie objęcia patronatem konkursu na projekt obiektu 

rzeźbiarskiego oraz element słowa. 

6. Oświadczenia i komunikaty.  

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poinformowała radnych, iż nie wpłynęły żadne 

uwagi do protokołu z XXIII sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki, w związku  

z tym stwierdziła, że protokół został przyjęty. 

 

Ad. 3. Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa w sprawie 

przywrócenia przystanku linii autobusowej nr 502 przy ul. Narzymskiego. 

  

Radny Marian Andruchów omówił przyczyny powstania niniejszego projektu uchwały. 

Następnie w dyskusji głos zabrali radni: p. Alicja Gołąb-Radziszewska, p. Andrzej Kalista. 

Po czym p. Marian Andruchów odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 4. Projekt uchwały Zarządu w sprawie podziału środków finansowych na 

„Obsługę Dzielnic” w 2017 roku. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady p. Małgorzata Ciemięga. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały Zarządu w sprawie objęcia patronatem konkursu na 

projekt obiektu rzeźbiarskiego oraz element słowa. 

 

Projekt uchwały odczytała Przewodnicząca Rady p. Małgorzata Ciemięga. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 14, 

przeciw – 1, wstrzymujących się – 4. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 6. Oświadczenia i komunikaty.  

 

W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

- Przewodnicząca Rady poinformowała, iż kolejna sesja Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

odbędzie się 13 października 2016 r. o godz. 18.00. 

- Przewodnicząca Rady poinformowała o wystawie „Zwierzyniec zaprasza Grzegórzki” 

organizowanej przez Muzeum Historyczne Miasta Krakowa. Głos w tej sprawie zabrała 

również p. Magdalena Maliszewska.  

- Pan Artur Wolny zwrócił się do radnych z prośbą o zaangażowanie podczas obchodów 

XXV-lecia Dzielnic Krakowa. 

- Pani Magdalena Maliszewska zwróciła się z prośbą o przesyłanie artykułów do gazetki 

dzielnicowej. 

- Pani Magdalena Maliszewska poinformowała o planowanym połączeniu krakowskich 

bibliotek miejskich. 

- Pan Grzegorz Finowski w sprawie Parku Grzegórzeckiego i Centrum Muzyki. Głos w tej 

sprawie zabrali również: p. Artur Wolny, p. Magdalena Maliszewska, p. Maria Szafraniec, 

p. Jarosław Świech, p. Alicja Gołąb-Radziszewska, p. Maciej Hankus. 

- Pan Marian Andruchów poinformował o planowanym spotkaniu Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa, Zespołu „Bezpieczny Kraków” oraz Straży Miejskiej Miasta Krakowa. 

- Pan Marian Andruchów zrelacjonował przebieg konferencji, poświęconej przyszłości 

krakowskich dzielnic samorządowych. Głos w tej sprawie zabrali również: p. Maria 

Szafraniec, p. Magdalena Maliszewska, p. Artur Wolny, p. Małgorzata Ciemięga. 

- Pan Andrzej Kalista poruszył temat 60-lecia XIII Liceum Ogólnokształcącego.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Małgorzata Ciemięga 

zamknęła XXIV sesję Rady Dzielnicy II Grzegórzki o godz. 19:13.    

   

 

 

 

  

Protokołowała:              Prowadząca obrady: 

       

Barbara Lipowa       Przewodnicząca 

     Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki 

 

                 Małgorzata Ciemięga 

 

 

    


